
Møteprotokoll

Utvalg: Hovedutvalg helse og omsorg
Møtested: Norheim sykehjem
Dato: 16.02.2022
Tid: Kl. 18:00

Følgende medlemmer møtte Parti
Ruth Mariann Hop AP
Geir Aarvik FRP
Veronica Helen Ørpetvedt FRP
Yngve Eriksen KRF

Forfall Parti Varamedlem Parti
Kenneth Halleland AP
Inge Jacob Ekornsæter H Otto Andreas Dahl H
Lillian Levik Løndalen KL
Susan Elin Borg KL Elisabeth Thorheim KL
Anne Grete Hegerland Naley SP Olaug Vikingstad SP

Møtenotater:
Innkalling godkjent. Sakliste godkjent.

Hop (Ap) foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder:
Veronica Helen Ørpetvedt (Frp) og Elisabeth Thorheim (KL).

Forslaget fremsatt av Hop (Ap) enstemmig vedtatt.

Møteslutt: 19:45
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Sakliste
Sak nr. Sakstittel
006/22 Pårørendestrategi for Karmøy kommune
007/22 Samlesak for referatsaker
001/22 Benchmarking (sammenligning) av omsorgstjenestene
008/22 Samlesak for spørsmål
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006/ 22 Pårørendestrategi for Karmøy kommune

Kommunalsjef helse og omsorgs forslag til vedtak:
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar utarbeidet pårørendestrategi med tiltaksplan.

Vedtak som innstilling fra Eldrerådet - 15.02.2022 - 008/22
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar utarbeidet pårørendestrategi med tiltaksplan.
På bakgrunn av Karmøy kommunes opplegg om pårørendestrategi etterlyser eldrerådet en
ombudsordning for pårørende.

Vedtak som innstilling fra Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - 15.02.2022 - 009/22
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar utarbeidet pårørendestrategi med tiltaksplan.
På bakgrunn av Karmøy kommunes opplegg om pårørendestrategi etterlyser råd for mennesker med
nedsatt funksjonsevne en ombudsordning for pårørende.

15.02.2022 Eldrerådet

Behandling
Ravnsnæs og Johansen foreslo følgende fellesforslag:
På bakgrunn av Karmøy kommunes opplegg om pårørendestrategi etterlyser eldrerådet en
ombudsordning for pårørende.
Eldrerådet støtter enstmmig kommunalsjefens forslag til vedtak med Ravnsnæs og Johansens
fellesforslag.

ELD - 008/ 22 Vedtak:
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar utarbeidet pårørendestrategi med tiltaksplan.
På bakgrunn av Karmøy kommunes opplegg om pårørendestrategi etterlyser eldrerådet en
ombudsordning for pårørende.

15.02.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne

Behandling
Stangeland foreslo å støtte eldrerådets tilleggsforslag:
På bakgrunn av Karmøy kommunes opplegg om pårørendestrategi etterlyser eldrerådet en
ombudsordning for pårørende.
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunalsjefens forslag med
Stangelands tilleggsforslag.

RFM - 009/ 22 Vedtak:
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar utarbeidet pårørendestrategi med tiltaksplan.
På bakgrunn av Karmøy kommunes opplegg om pårørendestrategi etterlyser råd for mennesker med
nedsatt funksjonsevne en ombudsordning for pårørende.

16.02.2022 Hovedutvalg helse og omsorg

Behandling
Ørpetvedt (Frp) viste til innstillingen fra rådene vedrørende ønsket om ombudsordning, og ba
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kommunalsjefen si noe om hva som er tenkt i vedrørende dette.

Kommunalsjef helse og omsorg, Olsen-Sund, viste til at det allerede er tiltenkt en pårørende
koordinator som trolig vil fange opp i seg det rådene etterlyser. Dette vil hun informere om i rådenes
neste møte.

Utvalget så det derfor ikke som nødvendig å ta med innspill fra eldrerådet angående ombudstilling.
Innstilling enstemmig vedtatt.

HHO - 006/ 22 Vedtak:
Hovedutvalg helse og omsorg vedtar utarbeidet pårørendestrategi med tiltaksplan.

007/ 22 Samlesak for referatsaker

16.02.2022 Hovedutvalg helse og omsorg

Behandling
Referatsaken tatt til orientering.

HHO - 007/ 22 Vedtak:
Referatsaken er tatt til etteretning.

001/ 22 Benchmarking (sammenligning) av omsorgstjenestene

008/ 22 Samlesak for spørsmål
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16.02.2022 Hovedutvalg helse og omsorg

Behandling
1. Veronica Helen Øpetvedt (FrP) stilte følgende spørsmål:
Ber om en orientering om saken som har vært i media angående Sverre og Johanna. Man kan godt få
en orientering i lukket møte.

Skilles det det på demente/ ikke demente når det gis samboergaranti?
Blir det oppfølging fra fylket på kommunens tolkning av lovverket?

Spørsmålet stilt av Ørpetvedt (FrP) stilte sitt spørsmål under behandling av sak 006/22.

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen Sund, besvarte spørsmålet - se redegjørelse i vedegg til
saken (samlesak for spørsmål - 008/22).

2. Veronica Helen Øpetvedt (FrP) stilte følgende spørsmål:
Ber om en oversikt på overligger døgn på sykehuset, samt en oversikt over brukte plasser på Bokn
sjukestove.

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund besvarte:
Det ble inngått en avtale med Bokn kommune i 2020 om bruk av sykehjemsplasser. Avtalen er på
inntill 8 plasser. Per i dag er det 5 plasser som er i bruk.

Overliggerdøgn på sykehuset: Per ferbruar har det vært 91 overliggerdøgn,. I januar var det totalt
121. Dette er altså overligger døgn, dvs. at det kan være en og samme person som ligger flere døgn.
Totalt i fjor var det 1174 overliggerdøgn. Det har variert mye i antall overliggerdøgn gjennom
pandmien.

3. Veronica Helen Øpetvedt (FrP) stilte følgende spørsmål:
Ber om en orientering /status på pårørendebussen

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund besvarte:
Det ble søkt om tilskuddsmidler til pårørendebussen, men søknaden ble ikke innvilget. Det jobbes
med oppdraget som ligger i planen "Leve hele livet" og målsetningen er å komme tilbake til
hovedutvalget med en sak vedrørende punktene knyttet til ringebussrute.

4. Ruth Mariann Hop (Ap) stilte følgende spørsmål:
Jeg ønsker informasjon rundt koronasenter/ teststasjon sett i lys av endringene vedr testing og
sporing. Hva tenker administrasjonen rundt videreføring/avvikling av dette arbeidet?

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund besvarte:
Regelendringene rundt testing og sport skjer veldig raskt. Man har i kommunen kartlagt behov for
videre drift og det må være en minimums grunnbemanning ved koronasenteret. Det er rekruttert
eget personell til koronasenteret og man ser nå på den videre bemanningen og hvordan vi kan
beholde kompetansen dersom det blir behov for å ta opp igjen tilbudet ved koronasenteret

5. Ruth Mariann Hop (Ap) stilte følgende spørsmål:
Jeg ønsker informasjon rundt arbeidet med gjenåpning av helsestasjon for ungdom i Kopervik. Når er
det planlagt at dette skal skje og hvordan tenker en å få ut budskapet til de som trenger hjelp?Jeg
ønsker også en bekreftelse på at de helsesykepleierne som er satt opp på de enkelte skolene i Karmøy
stemmer, da det i forrige møte ble stilt spørsmål ved dette. Bakgrunnen er at vi ser av undersøkelser
at det er stort behov for ungdom å ha steder å henvende seg etter to år med korona, dette arbeidet
kan helsesykepleiere avhjelpe med. Flere sykehus melder om at det er flere barn og unge til
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behandling i barne- og ungdomspsykiatrien (BUP) enn noen gang før, ventelistene øker og tiden det
tar å få hjelp er lang. Tove Gundersen, generalsekretær i Rådet for psykisk helse uttalte for under en
mnd siden at «den psykiske folkehelsa for barn og unge vil være preget av koronatiltakene lenge etter
at de er historie. Vi må ta innover oss at hjelpebehovet er prekært nå». Dette må vi i Karmøy
kommune ta innover oss og minst ta mål av å få opp å gå de hjelpetiltakene vi har så snart som
overhode mulig.

Kommunalsjef helse og omsorg, Nora Olsen-Sund besvarte:
- Informasjonen på nettsidene er oppdatert i forhold til kontaktpersoner.
- Vedrørende gjenåpning av helsestasjon for ungdom i Kopervik: Det er en utfordring å få rekruttert
leger og psykologer. Tilbudet ved helsestasjonen på Åkra og Norheim er utvidet, men man jobber
fortsatt med å få på plas lege og psykolog for å kunne gjenåpne helsestasjonen for ungdom i
Kopervik. Det er imidleritd viktig å se tilbudet under ett. Det tverretatlige psykiske helseteamet for
barn og unge er i drift. Dette er et lavterskeltilbud. Teamet driver blant annet med kartlegging av
barn og unge, behandling av lettere og moderate lidelser, og foreldreveiledning i forhold til barn og
unge m.m.

6. Hop (Ap):
Hop (Ap) ba om at det tverretatlige teamet kom for å gi hovedutvalget en orientering om deres
arbeid.


